
Afdelings Bestyrelsesmøde 

Afd. 11 

Den 12/9 - Kl. 17.00   

Referat 
Godkendelse af Dagsorden. 

 Godkendt. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 Godkendt 

Nyt fra administrationen. 

  

Nyt fra Afdelingen. 

- Fra beboere.  

Lys i skurene. Beboerne bruger dem stadig som cykelskure.  

Lyset virker ikke i flere af skurene. Viceværterne fortæller, at det er blevet besluttet at slukke lyset i hvert 
andet skur. Vi vil høre om ikke det er muligt, at der igen kommer lys alle steder, da skurene bliver 
anvendt af mange. 

Opstigende vand i kældergangene: Vi er bekymrede over at der kommer vand ind i kælderen i nogle af 
blokkene. Bl.a. Blok 2 (fra riste og afløbshuller i væggene) og i Blok10. Det er både af hensyn til 
bygningernes tilstand og for beboernes skyld. Kan der gøres noget ved det? 

Fejl på lys i div. Opgange. 

 Der er problemer med udebelysningen ved blok 3, som nogle gange går ud. 

Der er nogle opgange, hvor lyset blinker eller er sent til at tænde.  Det bør undersøges om 
alle opganges lys virker. 

Beboere falder i huller på mange af stibelægningerne. 

 Det manglende lys sammen med den ødelagte belægning bevirker, at der er mange som 
er ved at falde (eller falder), når de går på stierne. 

Madpakkehuse. 

 På vestsiden vil beboerne gerne have flyttet/drejet madpakkehuset mellem 6 og 7.  

 Det samme gælder for det, som står mellem 7 og 8. 

 Vi foreslår at madpakkehuset ved blok 5 flyttet. 

- Fra afd. Bestyrelsen. 

Prioriteringsliste laves. 



 Vi udarbejder en ny liste, som vedhæftes. 

2025 Markvandring 

 Vi vil foreslå, at markvandringen bliver tidligere på året. F.eks. i april. 

 Og vi vil selv holde en gennemgang inden, så vi kan gøre markvandringen mere målrettet. 

Kommende Oprydningsevent d. 6/10-24´. planlægning og uddelegering af opgaver. 

 Fra 11 til13. Mødetidspunkt for kaffebrygning: 10. 

Grillplads. Der skal laves et forslag (2000.000,00 afsat se reff. afd. Møde 2023). 

- Budget i afd. 11 for Aktiviteter og Bestyrelsen. 

Blandt andet. Opgørelse på hvad der er brugt hidtil i 2024. 

Af 33.000, på aktivitetskontoen brugt 21.105,75.  

Bestyrelseskontoen: 10.000,- brugt 789,53.  

Forslag om indkøb af udhængsskab til opsætning ved døren ved Kafeén.  

 Til meddelelser. Koster knap 3000,- i indkøb.  

 Muhammed: skriver til Kent om man må sætte det op på ydervæggen. 

Årshjulet. 

 Revideret årshjul vedhæftet. 

Næste møde. 

 14. oktober klokken 18.  

EVT. 

Oplæg fra en gåtur rundt i Afd. 11. 

 

 

 


